
Fra: Jarle Eikemo <jaeik@statoil.com> 
Sendt: 8. august 2016 10:19 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Fylkesveg 399 /  Ferist på Sletten  
 
Hei. 
 
Eg lurer på kvifor det ikkje blir gjort noko med den voldsomme asfaltkanten som går ned på feristen på 
Sletten på Mykingsida.   Har registrert at på feristen nede ved Natås er det blitt høvlet av asfalten med 
maskin. Og etter det blei gjort blei det veldig bra der.  Og på den nymonterte feristen ved Severås krysset 
er det lagt ned ei betongramme som feristen ligg oppi som fungerer kjempe bra. 
 
Men kvifor i alle dager blir det ikkje gjort noko med feristen på Sletten? Denne kanten har vert slik i fleire 
år no og det knuser understellet på bilen når ein kjører over der spesielt mot Myking, men også den andre 
vegen. Feristen på skauge er heller ikkje god å kjøre over. Her bør det også gjerast noko med 
asfaltkanten.    
 
Når maskina var på Natås for å høvle der, så burde den jo tatt kantene på Sletten og Skauge også 
samtidig.  
 
 
 

Mvh  Jarle Eikemo 
Mob. 48005449 
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